
 

Algemene Beschouwingen bij Kadernota 2024     

Namens de fractie van CDA Schagen wil ik in de eerste 

plaats de organisatie dankzeggen voor het produceren van 

de voorliggende Kadernota 2024. 

Het is duidelijk dat we onze tevredenheid kunnen 

uitspreken over de reëel sluitende begroting voor de 

komende jaren. Dat geeft ons in ieder geval mogelijkheden om ons voor te 

bereiden op de financieel zware jaren ’26 en ’27. 

Zo geeft de vrijval van de extra stortingen in de algemene reserve die waren 

voorzien om de beoogde 8 miljoen aan weerstandsvermogen te bereiken, ook 

wat extra lucht in de komende begrotingsjaren. Het voorstel om ook daarvan 

de algemene reserve te blijven voeden kunnen wij als CDA Schagen zeker 

steunen. Zoals door bij de behandeling van Jaarrekening 2022 is aangegeven, 

vragen wij extra aandacht voor het financieel beheer. 

De extra investeringen in de openbare ruimte en samenleving zijn wat ons 

betreft ook noodzakelijk. We zullen bij dergelijke projecten ook zeker de vinger 

aan de pols moeten houden om niet telkens voor nieuwe verrassingen 

geplaatst te worden. 

Met betrekking tot afdeling Wonen en RO lijken de prioritering in de plannen 

en het professionaliseren van het projectmatig werken zijn vruchten af te 

werpen. Met name bij de invoering van de Omgevingswet in het komend jaar 

zal extra inzet van vakbekwame medewerkers noodzakelijk zijn. CDA Schagen 

blijft aandacht vragen voor een verbetering van de communicatie met 

inwoners en een completere dossieroverdracht bij wisseling van functies. 

Ook voor het beheer van de openbare buitenruimte worden we 

geconfronteerd met een aanzienlijke noodzakelijke verhoging van de 

benodigde financiële middelen. Om diverse redenen blijken de eerder 

afgesproken inhaalslagen onvoldoende om op het gewenste onderhoudsniveau 

te blijven. CDA Schagen kan zich vinden in de extra investeringen om het 

gewijzigde ingroeiscenario richting 2027 te kunnen realiseren. We hebben 

diverse malen gewezen op beschikbare landelijke subsidies voor aanpak van 

projecten in de openbare buitenruimte. Daarin willen we nog een stap verder 

gaan. Het aanstellen van een subsidiecoördinator kan naar ons idee veel extra  



 

financiële voordelen opleveren. Wij verzoeken het college dat serieus te 

overwegen, dan wel in gesprek te gaan met een bedrijf dat op basis van een 

percentage van de opbrengst subsidiabele projecten onderzoekt. 

 

We stemmen graag in met de maatwerkaanpak in de gevallen waarin sprake is 

van energie-armoede. Ook hierbij moeten we maximaal gebruik maken van 

landelijke regelingen voor wat betreft de financiering hiervan. Bij het 

terugdringen van de netcongestie dringen we er op aan om de partijen die dit 

kunnen oplossen zoveel mogelijk te ondersteunen. Daarbij moeten we ook 

open staan voor creatieve oplossingen van andere partijen. Initiatieven van 

particulieren en ondernemers die zelf kleine windturbines willen oprichten 

moeten beter worden ondersteund binnen de wettelijke kaders. Ook hierbij 

vragen we extra aandacht voor communicatie en dossieroverdracht. Het 

programma RES vraagt onze voortdurende aandacht. 

We zijn in afwachting van de economische agenda, die het college in de loop 

van dit jaar zal presenteren. We begrijpen dat hier extra middelen voor moeten 

worden vrijgemaakt. De voorstellen vanuit de OFS afdeling recreatie om met 

een gedeelte van de toeristenbelasting of verblijfsbelasting samen projecten 

aan te pakken, zijn in de CDA-fractie positief ontvangen. Wij zullen met nadere 

voorstellen komen voor een gerichte aanpak. 

Steeds weer blijkt dat participatie van en communicatie met de inwoners 

verbetering behoeft en vooral meer gestructureerd dient te verlopen. We 

vertrouwen er op dat we daarin stappen kunnen maken aan de hand van het 

Burgerberaad en het initiatiefvoorstel participatie. Ook de implementatie van 

de nieuwe organisatiestructuur moet daarbij een belangrijke bijdrage leveren. 

We zien de inhoud van dit programma in het komend najaar verwachtingsvol 

tegemoet. 

Namens CDA Schagen 

Wim Vonk, fractievoorzitter. 

 

 


